
 
Vänsterpartiet 

 
 
Enkel fråga till kommunalrådet Katrin Stjernfeldt Jammeh  (S) 
 
Malmö stad har sedan ett par år haft en ambition att successivt tillämpa 

tillitsbaserad styrning i verksamheten och bli Sveriges mest attraktiva offentliga 

arbetsgivare. Den politiska styrningen ska präglas av tillit till professionen står 

det i budgeten. Engagemanget i frågan tycks dock inte riktigt finnas. 

 
Coronapandemin fick dig dock att tillsammans med (S) gruppledare i SKR och 

med Kommunals förbundsordförande skriva en debattartikel i DN (20-06-25) om 

hur Sverige ska få en starkare och uthålligare äldreomsorg. Ni vill nu förbättra 

personalens arbetsförhållande. En av punkterna i artikeln var “Låt proffsen vara 

proffs - Äldreomsorgens utsatthet för detaljerade styrmodeller behöver brytas. 

Vi vill se ett avskaffande av minutscheman.” 

 
Samtidigt med kommunens ambition och ditt utspel under Corona finns i Malmö 

stads fortsatt detaljstyrning, tidsstudier, övervakning och kontroll av 

medarbetare i förvaltningarna. Användningen av minutschema fortsätter likaså 

och har tilltagit trots ett nytt it-system och löften om motsatsen.  

 

Vänsterpartiet arbetar träget för att förbättra personalens arbetsförhållande i 

Malmö stad. Tillräckliga resurser behövs, men också en organisation som bygger 

på tillit till personalen, som tar tillvara kompetens och engagemang och som ger 

en god organisatorisk och social arbetsmiljö. 

 

 
Min fråga blir därför  
 

- Kommer det yrvakna intresset för äldreomsorgen och personalens 

arbetsförhållande nu att leda till en tillitsbaserad styrning av Malmö stad 

och kommer minutscheman att avskaffas i äldreomsorgen inom en snar 

framtid? 
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